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Referat fra bestyrelsesmøde d. 2. juni 2025 klokken 17:30 – 21:00 

Sted:  VSK Klubhus 

Deltagere: Jens Klæbel, Maria Mille Pedersen, Christian Mørch, Henrik Borch, Kirsten Frydensbjerg, 
John Gericke, Jan Stephensen, Jan Christiansen 

Gæster:  Kristina Dannefer fra Dansk Sejlunion 
Afbud:  Birgit Hauer, Jesper Hjøllund, Jesper Langer (gæst) 
Fraværende: Per Jakobsen 
 

Dagsorden:  

1. Godkendelse af dagsorden og bilag, samt valg af referent. 

Dagsorden godkendt. Henrik Borch er referent. Mødet er konstateret beslutningsdygtigt. 
 

2. Konfirmation af beslutninger taget via mailingliste 

a. Godkendelse af regnskabsinstruks blev bekræftet af bestyrelsen. 
(https://vallensbaek-sejlklub.dk/om-sejlklubben/bestyrelsen-2/regnskabsinstruks) 
 
 

3. Behandling af sager 

a. Deltagelse i Åbent Fællesskab (se bilag 1) 
Per skal spørges om han har noget input til deltagelse i Åbent Fællesskab. Jens og John taler 
også sammen, om der evt. kan arrangeres havnevandring eller anden aktivitet. 
 
 

b. Deltagelse i Høstfestival (se bilag 2 og 3) 
Jens henvender sig til Birgit og Jan C. og hører, om de har mulighed for at stille op til 
Høstfestivalen den 12. september. 
 
 

c. Opdatering på bæredygtighed i DS og hvordan vi breder det bedre ud i VSK / Maria 
Maria orienterede om de seneste tiltag og forhold vedr. bæredygtighed, som er opnået  
gennem deltagelse i møder og anden informationsdeling. 
 
 

d. Tiltrækning af ikke-dansktalende medlemmer / Christian 
Christian fremførte, at mange store virksomheder rekrutterer mere og mere internationalt. Der 
ligger et kæmpe medlemspotentiale i disse nye internationale medarbejdere, der higer efter at 
skabe sociale relationer og på sigt lære sproget. For at kunne tiltrække disse nye medlemmer 
kræver det en indsats rettet mod disse. Efter en kort debat blev der nedsat et lille udvalg 
bestående af Jens, John, Maria og Christian, som fik til opgave, at arbejde videre med idéen. 
 
 

e. Medlemskab af DGI (se bilag 4) / Jan C. 
Jan C. orienterede via bilag 4 bla. om, at andre sejlklubber har meldt sig ind i DGI. Måske er det 
noget for VSK at være medlem af DGI. Jan C. påtog sig at arbejde videre med at undersøge, 
hvad andre sejlklubber får ud af et medlemskab af DGI. 

https://vallensbaek-sejlklub.dk/om-sejlklubben/bestyrelsen-2/regnskabsinstruks


Vallensbæk Sejlklubs bestyrelsesmøde d. 2. juni 2025 
Referat 
Udarbejdet af Henrik Borch 

2 

4. Sparring med Kristina Dannefer fra Dansk Sejlunion 
Kort præsentation af Christina og bestyrelse. Herefter blev forskellige idéer lagt frem 
til inspiration vedr. ungdomsarbejdet, herunder fx: 
- Henvendelse til bedsteforældre (og derigennem børnebørn og forældre). 
- ”Tag en ven med” dag (eksisterende sejlere i Ungdom). 
- Funktionsbeskrivelser af Ungdomsafdelingens funktioner. 
- ”Buddy”-ordning for forældre/frivillige. 
- Dedikerede reklamekampagner på sociale medier. 
- Få nogen af sejlerne til at komme og være med til et bestyrelsesmøde og fortælle om, 

hvorfor et er fedt at sejle og hvad der er godt ved VSK Ungdom. 
- Samle de unge op efter efterskole (fx på SMS om kommunens ungdomssejlads). 
- Invitér de unge og spørg dem – hvad har I lyst til ? 
- Sommersejlads. Planlæg grundigt. Lav god afslutning, fx med forældre/søskende. 

Del fx billeder med børnene efter sommersejladsen, med indbydelse til ungdomsafd. 
- Få forældrene med. Lav en tavle med simple opgaver som kan løses mens børnene er til 

sejlads. 
 
Idélisten gav bestyrelsen inspiration til at komme videre med arbejdet med, at udvikle 
ungdomsafdelingen og vil danne grundlag for senere konkrete tiltag. 
 
Tovholder: Jens vil gerne tage dialog med Michael om nogen af de ideer der blev lagt frem, 
herunder specielt sommersejlads. Desuden vil Jens og John gerne tage en dialog med trænerne 
Mads og Martin samt Michael. 
 

 
5. Opfølgning på økonomi / Christian 

a. Budgetopfølgning, herunder orientering om særlige administrative dispositioner siden sidste 
bestyrelsesmøde (se bilag 5) 
Regnskab er sendt ud til orientering forud for bestyrelsesmødet. 
Christian har sendt status ud til alle udvalg med besked om at holde fokus på at styre 
omkostningerne. 
Jens bad om at få lavet en prognose for hele året 2025 efter sommerferien.  
Christian og Henrik udarbejder dette. 

 
 
6. Orientering, herunder status fra udvalg 

a. Havnen / John 
Søsætning går ikke så godt. Der er mange udeblivelser fra aftaler og der er mange både der 
stadig står på land – mange flere end sidste år. 
Planlægning af Havnens Dag – den 16/8 – går ikke så godt. De planlagte aktiviteter kan ikke 
gennemføres som planlagt. John har kun tilbage, at vi evt. kan etablere et loppemarked for 
brugte sejlereffekter. Forslag til aktiviteter er velkomne. 
Vedr. Havn 2.0, vil kommunen ikke tage stilling til noget før de har et bedre grundlag fra 
arkitekter/konsulenter. 
Kirsten og Birgit har deltaget i møde vedr. Havn 2.0, hvor det blev nævnt, at man arbejder  
på at havn og strandparken skal tænkes ind som en samlet enhed.  
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b. VSK Ungdom /  
Intet at berette ud over det der er kommet frem under punkt 4. 
 

c. Sejlerskoleudvalg / Per 
Per var ikke tilstede til at aflægge status. 
 

d. Krabben / Henrik 
Processen omkring udlejning af VSK klublokalet fungerer nu som den skal. 
John nævner at der var vandansamling bag ved Krabben på grund af blokeret udløb. 
Havnen har betalt for en slamsuger til at suge vandet væk. 
 

e. Kapsejladsudvalg / Henrik 
Jvf. mail fra Kenneth Bøggild sendt til bestyrelsen den 23. maj, bliver der ikke  
afholdt nogen stævner i VSK i år. Der satses på et DM for ILCA og Europajoller i 2026. 
Der arbejdes desuden på at få f.eks. F18 eller Finn stævne til et mindre tune-up  
stævne i foråret 2026. 
 

f. Tirsdagssejlads / Jan S 
Der er 30 tilmeldte ligesom sidste år. Varierende antal deltagere, men mellem 10 og 20. 

 
g. Højvandssikring / John 

Intet at berette. 
 

h. Miljø / Maria 
Intet at berette. 
 

i. Festudvalg / Kirsten 
Der er pinsetur i weekenden 7-8 juni til Dragør. Og der er guided rundtur om søndagen. 
Der er Fredagsbar den 13. juni med Sangria. 
Skt. Hans afholdes i VSK med grill til medbragt mad. 
 

j. Velkomstudvalg / John 
Jens, Jesper og John holder møde for at drøfte aktiviteter. 
 

k. Økonomiudvalg / Henrik 
Ingen yderligere bemærkninger, ud over det under punkt 5 fremlagte. 
 

l. Gråsælerne / Jan S og John 
Oprydning foregår efter vinterens opgaver. 
Tre mobile pumper er under etablering, så bådejere kan få pumpet vand ud af deres båd i 
tilfælde af skade ved storm mv. 
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7. Eventuelt, herunder hvem som deltager i hvilke møder/aktiviteter inden næste møde,  

som er torsdag d. 11/9-2025.  

 

Jan C. og Henrik deltager som banehjælpere til Sail Extreme i Kerteminde 6-8 juni. 

Den røde RIB tages med til stævnet. 

 

Jan C., Christian og Henrik deltager som måltagere i Guldpokalen for Folkebåde 3-6 juli. 

Spring sejles til Hellerup og fungerer som måltagningsbåd ved dette stævne. 

 

 


